
OBNOVE IN NOVOGRADNJE SREDNJIH ŠOL

Zakaj agroživilstvo in
računalništvo ni upoštevano?

Program investicijskih in prenovitvenih
del na srednjih šolah v Ljubljani je izdelal
odnosno pripravil operativni odbor, a žal
v njem ni predvidena v tem letu izgradja
nove agroživilske šole (je sicer v načrtih za
prihodnja leta), sploh pa ni omenjen prizi-
dek k srednji računalniški šoli. Zakaj? Na to
ni znal na seji občinskega izvršnega sveta
odgovoriti nihče. Zato je ob tem padla zah-
teva, da je treba odgovor pridobiti kar se da
hitro. Stiske in zagate srednjih šol usmerje-
nega izobraževanja so v našem mestu že
dolgo znane in z odločno akcijo programa
obnovitvenih del in dodatnim prispevkom
smo marsikaj uspeli razrešiti. A žal, v na-
daljnjem programu, za katerega se bodo
sredstva zbirala iz sredstev OZD s tistih
področij gospodarstva na območju Ljubljane
in tudi drugih regij, ki so zainteresirane za
strokovne kadre na srednjih šolah, iz sred-
stev posebnih izobraževalnih skupnosti, in
samoupravno dogovorjene stopnje od do-

hodka OZD v Ljubljani, iz soudeležbe repu-
bliške izobraževalne skupnosti po kriteriju
stroškov za večja investicijska dela ter iz
sredstev združene amortizacije ljubljanskih
srednjih šol, ne kaže nič z novogradnjo agro-
živilske šole, pa čeprav so načrti že nared.

Kot vemo, se že nekaj let dijaki vsakodnev-
no vozijo v Kamnik, sedaj imajo 53, nasled-
nje šolsko leto pa bodo imeli že 57 oddel-
kov, kar pomeni tolikšno število učencev
kot na šoli za gostinstvo in turizem. Načrte
imajo pripravljene tudi na srednji računalni-
ški šoli. Res.da so precej računali na sredstva
Iskre Delte, ki se sedaj sama otepa s težava-
mi, a potrebe vendarle narekujejo razen
v tako vpijočih primerih kot sta zgornja dva
in pa seveda nujnost telovadnice v komplek-
su šol na Aškerčevi, potrebno začasne pro-
storske stiske razreševati tudi z uporabo
družbenih prostorov, ki ostajajo manj zase-
deni.


